
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 30. posiedzeniu Senatu
w dniu 2 kwietnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Miros³awa Drzewieckiego

Szanowny Panie Ministrze!
Uprzejmie proszê o rozwa¿enie mo¿liwoœci utrzymania dotychczasowych zasad prowadzenia i rozli-

czania programu Orlik 2012. Przekazanie wszystkich uprawnieñ samorz¹dom wojewódzkim, a zabra-
nie ich s³u¿bom wojewodów mo¿e w moim przekonaniu spowodowaæ ba³agan i parali¿ organizacyjny.
Je¿eli chcemy zmieniæ dobrze funkcjonuj¹ce zasady, to mo¿e z odpowiednim wyprzedzeniem, na przy-
k³ad od 1 stycznia 2010 r., a nie tej w chwili, gdy zosta³o ju¿ uruchomionych wiele procedur.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




